
Upon arrival at Bangkok Airport, Bangkok is named “The city of angels” which is also
the Capital of Thailand. Our professional tour guide will be waiting at the exit once you
pass the Thai customs from the international arrival hall. Get on our air-conditioned
bus and process to one of the most popular night market in Bangkok “Jodd fair night
Market(Rachada train market)”, different international and local restaurants, boutiques
and entertainment are perfectly integrated. Overnight in Bangkok.

5D4N BANGKOK - PATTAYA

ITINERARY
DAY 1: ✈︎ KLIA - BANGKOK                                                           (-) 

DAY 2: WAT ARUN - KHAO KHEOW                               (B/Lunch)
Breakfast at the hotel. Take the public water bus across the Chaopraya river to Wat
Arun is known as the “Temple of dawn” and is also one of the iconic structures in
Thailand. Transfer to Khao Kheow open zoo including zoo car riding, which is one of
the oldest zoos in Thailand, and discover different kinds of animals, Animal shows
depend on the zoo scheduling. Grand great sweet destination, with lots of huge
dessert sculptures, it will bring you back to your childhood dreams. 1 hour Thai
traditional Massage to relieve tiredness (Tips at your own expense at least
50THB/hour). Walking the street, here you will feel what is real nightlife. 

Optional by own expenses: In Cabaret Show, the lady-boy actors perform the
dancing and lip singing which is the show must-see in Thailand. 

DAY 3: KOH LAN - KHAO CHI CHAN - PATTAYA FLOATING    
              MARKET                                                               (B/L/Dinner)

Breakfast at the hotel. Boat to Koh Lan island, people also call it “Golden beach island”
due to it having the very soft and golden sands on the island（Water sports activities
will be your own expense), back to mean land. Visit Khao Chi Chan, the laser gold
Buddha. PATTAYA floating market, enjoy the features of four mean parts of Thailand's
local food street vendors, and handcraft shops. Mimosa Pattaya is also named “The
City of Love” you will see many different types of colorful builds to experience the
romantic atmosphere. Free entrance to the popular 3D museum Art in Minosa for 3D
photos. Shopping at the newest shopping center-Terminal 21 Shopping mall in
PATTAYA,  the artistic environment displays everywhere in the mall, outside of the
main entrance you can also see a huge aircraft that attract your attention. Back to the
hotel. 

*** Koh Lan's half-day tour can be changed to Noognooch Tropical garden, it is the
most popular garden for photo lovers in Southeast Asia, and tickets include a Thai
show, Lunch will be serviced here. Each guest will be added RM50 for this program.
Please be advised that this is not including our general rate yet***
Notes: Koh Lan trip if less than 15 pax, will arrange the regularly scheduled boat to the
island instead of speed boat. 
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International flight ticket + airport taxes
Travel insurance (i-e RM56/pax superior & RM79/pax Premier)
Personal expenses, such as laundry, telephone, drinks, etc. 
All other services not specified in the itinerary
Melas didn't mention in the itinerary (all by guest's own accounts)
All other services not specified in the itinerary

Ground Package Price/pax 
(Min 4 pax to go)

Hotel with twin-sharing basis
4* OR SIMILAR

 TWIN SHARING

4* BKK – Centre Point
Pratunam or Avani Atrium

(Deluxe)



4* Pattaya - A one new wing
or Sunbeam Pattaya or

Pattaya Seaview 

-

Price subject to change without prior notice.
All rates are based on Market Currency Fluctuation & subject to change without prior notice
No refund on flight cancellations , missed flight or any un-used portion
We are not responsible for any additional expenses incurred due to delays , accidents , political actions or other irregularities
arising beyond our control 

Terms and Conditions 

EXCLUSION:

INCLUSION & BENEFITS:

2 Nights (Bangkok) + 2 Night (Pattaya) with breakfast
3 Lunch & 1 Dinner mentioned in the itinerary
Private Tour transfer ( Van ) with Eng/Chi Speaking guide service
Itinerary & entrance fee follow as the program
Entrance fees for all visits as mentioned in the itinerary
Return airport transfer
Compulsory tipping

DAY 5: ✈︎ BANGKOK DEPARTURE                                                                                            (Breakfast)

Breakfast at hotel and check out. Free at leisure and then transfer to the Bangkok  International Airport for your departure flight
for the next destination. End of services!

DAY 4: HONEY CENTRE - FOUR FACE BUDDHA - ICON SIAM                                                 (B/Lunch)

Breakfast at hotel. Back to Bangkok. Visit the best honey producer in Thailand.  Four Face Buddha by the ERAWAN hotel.
PRATUNAM whole sale market, it is a very hug district designed for both whole sale and retail. Icon Siam Mall, the most beautiful
mall in the country besides the mother river Chaopraya. China town for Thai street food explore. Overnight in Bangkok.

Option: Chaopraya river cruise with princes or white orchid RM230 ( Including, both way transfer, tickets with 2 hours trip,
international buffet, service fee, and taxes)



@reliancepremiertravel.my

+6016-222 4621

reliancepremiertravel@gmail.com

46C Jalan Suarasa 8/4, 
Bandar Tun Hussein Onn, 
43200 Cheras Selangor, 
Malaysia.

+603-9074  8699

曼谷+芭提雅不夜城经典5日4夜

第一天：吉隆坡 ✈ 曼谷→Jodd fair火车夜市&Central rama 9 商场→入住酒店 (-)

抵达“天使之都”之称的泰国首都曼谷，由我们专业的导游和司机热情的迎接，抵达后搭乘巴士前往吃喝玩乐于一体的“Jodd
fair”您可以在这里像网红一样自由自在的在可爱及稀奇古怪有地标附近拍照，奶茶西施，火山排骨全部在这里哦。体验购买
泰货时讨价还价的乐趣或者舒舒服服的找个喜欢的餐厅自行和家人朋友吃一顿咯,旁边就是中央商场Rama9 ， 如果时间允许
的情况下，您可以自由购物。 在曼谷过夜。

第二天：郑王庙→绿山动物园→大甜品目的地→人妖表演(自费）→步行街 (早/午)
酒店用早餐後，前往郑王庙, 抵达码乘坐摆渡船横跨曼谷CHAOPHRAYA河，这是链接两岸的主要公共交通工具，郑王庙同时
也是泰国国际旅游的名片。 驱车前往绿山开放式动物园，一座伴随着泰国人民60余年的动物园，这里可以到不同种类的动
物及不同时间段的动物表演。芭堤雅大甜品目的地，缓解整天的旅游疲惫（不包含小费50泰铢/小时起）。芭提雅步行街，
亲身感受霓虹灯下的不夜城。在芭提雅过夜。

自费项目：观看大型的人妖表演（费用自理），她们比女人还女人，也是泰国旅游的必看的项目。

第三天：格兰岛→七珍佛山→芭提雅水上市场→ Mimosa 歐式風情村+3D 博物館→21航站楼商场 (早/午/晚)
酒店用早餐后，搭乘船前往位于芭提雅对面的格兰岛，也有人称为金沙岛，这里的海水清澈，沙滩细腻柔软。您也可以自费

参加水上活动项目。乘船返回，前往七珍佛山，壮观的释迦摩尼佛祖雕像，采用18吨24K金打造，场景非常的壮观。芭提雅
水上市场，根据泰国4大区域的特点而打造的水上市场，您可以购买到全泰国境内几乎所有的特色地区小吃，手工艺品等。
前往Mimosa 風情小鎮，這裡也稱之為”The city of love” 這個村裡的歐洲建築五顏六色，到處都充滿了浪漫的氣息，到處拍照
都可以呈現大片的效果，另額外贈送 3D博物館，拍照聖地，多組時尚背景，讓您的照片有身臨其境的感覺。前往TERMINAL
21 SHOPPING MALL, 您可以购买不同品牌的商品，同时走在里面随处都可以感受艺术带来的震撼,另外在商場正門的廣場
上，您可以看到一個大型的飛機模型，非常的吸引眼球。返回酒店，自由活动。 

***可替代海岛半日游行程： 如果团体年纪偏大，建议国外旅游公司可将格兰岛半日游，更改为东芭乐园，在这里可以在植
物的花园拍照及观看泰国传统表演。费用RM50/人. 费用还没有包含团费用，请计算团费时另加入团费中***
注意：格蘭島半日遊，如果團體人數少於15人，我們將為您提供普通航班次船前往海島。

第四天: 曼谷→ 蜜糖中心→四面佛→水門市場→暹罗天地商场→唐人街 (早/午)
酒店用早餐后，乘车约2小时，返回曼谷，參觀泰國最棒的蜜糖中心。参拜四面佛，也称之为有求必应之佛。在曼谷最繁華
的水門市場自由購物，后驱车前往曼谷最新的暹罗天地商城，吃喝玩乐购物于一体的大型购物中心。前往唐人街，这里被称

之街边美食的天堂。返回酒店休息。

自费： 湄南河公主/白兰花号邮轮夜游2小时，包含国际自助晚餐。  RM230（包接送，船票，服务费及税金）

第五天: 早餐后，前往机场，返回温暖的家乡。 (早)


